

Møde i Webgruppen d. 9. december 2020 kl. 10.00-12.00 (afholdt via Skype)

Tilstede: Christian Hansen-Krogsgaard, Dea Becher Sørensen, Torsten Bo Hansen, Mathilde Hollmann, Kurt Bilde og Trine Højlund Sandberg. Afbud: Marek Bang Poulsen

1. **Godkendelse af referat fra sidste møde**

Godkendt uden kommentarer.

2. **Status på SDUnet**

Der har været afholdt opstartsmøder med alle enheder på Fællesadministrationen, og der begynder at tegne sig en plan for, hvornår indholdet til servicesiderne omkring IT, Økonomi, HR, og Teknisk service kan være klar.

For nogle enheder er opgaven meget stor, og de vil skulle have hjælp fra SDU Kommunikation til at komme i mål med opgaven. Det forventes, at man går live med en første udgave, der indeholder ovenstående servicesider i første omgang, ellers går der simpelthen for længe, inden man kommer videre.

Alle komponenterne i forbindelse med nyt SDUnet er nu færdigudviklede efter en del tilpasning, og det påtænkes at deploye disse ud kort inden jul. Hvis det gøres, så sender SDU Kommunikation en redaktørmail ud til samtlige redaktører om, at disse komponenter ikke må bruges. Webgruppen modtager mailen inden til orientering.

Oprydning i forbindelse med nyt SDUnet er det, der fylder allermest lige pt. og Webgruppen modtager derfor de opdaterede excel-ark over, hvilke enheder, der ejer hvad på SDUnet fordi deres redaktører kan så småt begynde at forholde sig til deres gamle sider. Det er særligt gamle nyheder, og lokalt indhold (fx fakultet/institutregler), der er placeret i den overordnede struktur sammen med alle de overordnede SDU-regler, der mudrer billedet.

Det forventes, at Fakulteterne kan begynde at arbejde med medarbejderportaler omkring februar 2021 men denne tidsplan kan forskubbes, hvis enhederne på Fællesadministrationen ikke leverer rettidigt. SDU Kommunikation lægger en opdateret tidsplan på projektsitet for nyt SDUnet inden juleferien, men denne kan jo ændres efterhånden.

3. **Rod for hovednavigation**

Der var enighed om i webgruppen, at beslutning om, hvilke enheder, der må "sætte" rod for hovednavigation på deres side, skal afklares i et andet forum end webgruppen.

I første omgang vil punktet blive bragt ind i Partnerkredsen til videre drøftelse.

4. *Det arbejder vi med bordet rundt*

Intet at føre til referat under punktet.

5. *Eventuelt*

Intet at føre til referat under punktet.